

Montageanleitung für Vitrinen "Factory style" Mounting instruction for Display Showcases "Factory style"

Für Wandmodelle (wall mounted showcases)

Die Wandmontage ist vorzugsweise mit Schraubhaken vorzunehmen (Bild 1).
Es muss jedoch vorher geprüft werden, welche Befestigungsmittel für die jeweilige Wand zugelassen sind. Wenden Sie sich bitte hierzu an qualifiziertes Fachpersonal.
Für das Modell Factory 600 beträgt die Schraubenauszugskraft 840 N pro Schraube.

Wall mounted showcases are designed to be hung up using screw hooks (pict. 1). However it has to be checked in advance, which combination of screw hooks and wall plugs is approved for the kind of wall the showcase has to be mounted on. Please contact qualified personnel in this matter. The Factory 600 model needs a wall to wall plug/screw hook combination of 840 N per screw.

Bei der Wandmontage ist die Vitrine an der unteren Profil-Nut des oberen rückseitigen Profils an den Schraubhaken oder entsprechendem Befestigungsmaterial aufzuhängen (Bild 2).

The screw hooks ought to be hooked in the lower slot at the back of the top profile (pict. 2).

Um die Vitrine gegen Ausheben zu sichern, empfehlen wir die Verschraubung am unteren rückwärtigen Profil (Bild 3).

To protect the showcase from being lifted off the screw hooks we recommend to fix the bottom profile to the wall using the predrilled holes, please note that only an approved combination of screws and wall plugs should be used (pict. 3).

